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ZAPIS STENOGRAFICZNY 

Posiedzenie 
Komisji Nauki, Edukacji i Sportu (62.) 

w dniu 24 lipca 2014 r.



Zapis stenograficzny jest tekstem nieautoryzowanym.

Porządek obrad: 

1. Rozpatrzenie wniosków zgłoszonych na 59. posiedzeniu Senatu do ustawy o zmia-
nie ustawy – Prawo o szkolnictwie wyższym oraz niektórych innych ustaw.



(Posiedzeniu przewodniczy przewodniczący Kazimierz 
Wiatr)

Przewodniczący Kazimierz Wiatr:

Szanowni Państwo!
Rozpoczynamy posiedzenie Komisji Nauki, Edukacji 

i Sportu Senatu Rzeczypospolitej Polskiej.
Bardzo serdecznie witam panią minister Darię Lipińską-

Nałęcz. Witam przedstawicieli Ministerstwa Nauki 
i Szkolnictwa Wyższego. Witam panów senatorów, witam 
panów legislatorów i panią sekretarz komisji.

Szanowni Państwo, w czasie debaty wpłynęły popraw-
ki, dlatego spotykamy się raz jeszcze. Rozumiem, że dużo 
zostało już powiedziane, dlatego, jeżeli będzie zgoda, bę-
dziemy mogli przystąpić do głosowania. Wnioskiem najda-
lej idącym w naszym zestawieniu jest wniosek o przyjęcie 
ustawy bez poprawek.

Czy możemy przystąpić do głosowania?
Może wcześniej udzieliłbym głosu pani minister, jeśli 

jest taka potrzeba.
(Podsekretarz Stanu w Ministerstwie Nauki i Szkolnictwa 

Wyższego Daria Lipińska-Nałęcz: Nie, dziękuję.)
Pan legislator?
(Główny Legislator w Biurze Legislacyjnym w Kancelarii 

Senatu Jakub Zabielski: Nie, dziękuję.)
Rozumiem, że możemy przystąpić do głosowania.
Zarządzam głosowanie.
Kto jest za? Proszę o podniesienie ręki.
(Głos z sali: Bez poprawek, tak?)
Kto jest za przyjęciem ustawy bez poprawek? (9)
Kto jest przeciwny? (0)
Kto się wstrzymał? (1)
Pozostaje nam sprawa wyznaczenia sprawozdawcy. Czy 

może być nim dalej pan senator Górecki?
(Głos z sali: Może być.)

Szanowni Państwo, muszę powiedzieć, że po debacie 
myślałem jeszcze na temat naszych rozmów, i chciałbym 
jeszcze raz podkreślić, że wiele myśli, które wypowiadałem 
i prezentowałem, nie było moich. Przekazywałem je z racji 
pełnienia obowiązków przewodniczącego, tak więc proszę 
o wyrozumiałość. Czasami wyraźnie podkreślamy, co jest 
opinią przewodniczącego, co jest opinią prywatną, co jest 
opinią sprawozdawcy, a czasami stosujemy pewne skróty 
myślowe. Myślę, że to dotyczy też wypowiedzi pani mini-
ster czy panów senatorów. Tylko dla porządku to dodaję.

Wyczerpaliśmy porządek obrad.
Czy pani minister chciałby jeszcze zabrać głos?

Podsekretarz Stanu 
w Ministerstwie Nauki 
i Szkolnictwa Wyższego 
Daria Lipińska-Nałęcz:
Chciałabym serdecznie podziękować Senatowi za to, 

że tak łaskawie podszedł do nas i do tej kwestii. Liczymy, 
że to rzeczywiście przyczyni się do poprawy życia uczelni, 
ich funkcjonowania. Dziękuję serdecznie za wkład pracy 
i za zrozumienie.

Przewodniczący Kazimierz Wiatr:
Bardzo dziękuję, Pani Minister.
Miałem wrażenie, że po debacie było takie zawahanie, 

ale jednak jako komisja szybko się do tego zabraliśmy. Były 
tu uwagi legislacyjne i mieliśmy pewne wątpliwości, ale 
to wszystko mamy już za sobą.

Bardzo dziękuję pani minister, państwu, panu dyrekto-
rowi generalnemu i całej reprezentacji ministerstwa, panom 
senatorom, panom legislatorom, sekretarzowi komisji.

Zamykam posiedzenie Komisji Nauki, Edukacji i Sportu 
Senatu Rzeczypospolitej Polskiej.

Dziękuję bardzo.

(Początek posiedzenia o godzinie 8 minut 15)

 
 

(Koniec posiedzenia o godzinie 8 minut 18)
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